
 

Referat nr. 6 /2023  
Emne  
Styremøte, Munn- og halskreftforeningen 

 

Møtetidspunkt  
Torsdag 23. november kl. 12-16 

Møtested  
Orgservice 

 Saksbehandler  
AU/ sekretariatet 

Innkalt: 
Bjørn Fjærli (møteleder), Rolf Erik Smith, Knut Arne Gravingen, Samuel Hætta, Benedicte 
Vik. Varamedlemmer: Frida Olsen, Knut Damli (varamedlemmene hadde stemmerett) 
 
Fraværende: Harald Markussen og Trinelise Jannang 
Fra sekretariatet: Emma Bodman (referent), Andreas Hole (sak 57). 
 
Saksliste / Agenda 
Sak nr Beskrivelse Kommentar 

 
52-2023 Godkjenning av innkalling og dagsorden 

Godkjent 
 

 

53-2023 
 

Orienteringer 
Styremedlemmene oppdaterer om møter og annen deltakelse 
siden sist møte. Det har vært mye aktivitet i organisasjonen i høst 
både nasjonalt og i lokalavdelingene.  
 

- Knut Arne har deltatt på et møte i NAV Tiltak 22. 
november for å snakke om livet etter behandling.  

- Knut Arne og Frida deltok på likepersonssamling på 
Montebellosenteret i regi av Kreftforeningen i Innlandet 
17.-19. november. 

- Bjørn, Emma og Andreas har hatt et møte med 
avdelingsdirektør Are Stuwitz Berg i Folkhelseinstituttet 
om HPV-vaksine 12. oktober.  

- Bjørn og Emma har hatt møte med Kreftforeningen, Arve 
og Ole Aleksander, 30. august. Dette er et møte 
Kreftforeningen har med alle pasientforeningene.  

- Bjørn var på besøk hos lokalavdelingen i Østfold 19. 
oktober. Hederstegnet til Rune Karlsen ble delt ut i løpet 
av møtet.  

- Knut Arne, Bjørn og Emma var på Stortinget 15. november 
for å møte representant Tove Elise Madland fra 

 



 

Arbeiderpartiet. Vi snakket om HPV-vaksine, tanhelse og 
Kreftstrategien.  

- Et møte med Mun- & Halscancerförbundet i Sverige 
planlegges. Det blir et teamsmøte med styreleder og 
sekretariat.  

- Rolf Erik var på Oslo Met i oktober for å holde et foredrag 
for kreftsykepleierstudenter.  

- 3. november var Rolf Erik på Radiumhospitalet for å 
snakke om veien videre etter behandling.  

- Rolf Erik besøkte i Antwerpen i august for å snakke på en 
internasjonal konferanse.   

- Foreningen har sendt inn et høringssvar til Den nasjonale 
kreftstrategien for 2024-2028.  

 
54-2023 Økonomirapport 

Økonomirapporten for oktober samt prognosen for 2023 ble 
presentert i møtet. Foreningen styrer mot et overskudd på cirka 
100 000 kroner i år.  
 
Vedtak: Landsstyret tok økonomirapporten til orientering.  
 

 

55-2023 Medlemsrapport 
 
Medlemsrapporten per 20. november vises at Munn- og 
halskreftforeningen har 619 betalende medlemmer. Samme 
medlemstall som i 2022. Vi må prøve å få inn et par betalinger slik 
at vi får medlemsvekst også i år.  
 
Vedtak: Landsstyret tok medlemsrapporten til orientering.  

 

 

56-2023 Budsjett 2024 
Budsjettet for 2024 ble presentert. Budsjettet viser et lite 
overskudd på cirka 30 000 i 2024. Selve budsjettet skal endelig 
vedtas på landsmøtet i juni 2024.  
Styret ønsket å ha en deltakeravgift på 1750 kroner for 
landskurset. Posten egenandel for landskurset ble justert fra 
200 000 til 175 000 kroner.  
 
Planen er å skrive av et eventuelt medlemskap i Stefitelsen Dam 
(se sak 58) over to år.  
 
Vedtak: Landsstyret vedtok budsjett for 2024 med endringer i 
deltakerprisen for landskurset i 2024 som framkom i møtet.  
 

 

57-2023 Landskurs 2024  



 

Sekretariatet arbeider med å ta kontakt med foredragsholdere og 
underholdning til landskurset. Det er hentet inn flere hotelltilbud i 
tillegg til avtale vi allerede har med Scandic Nidelv i Trondheim. De 
andre tilbudene har ikke vært gode nok, så styret ønsker å 
gjennomføre landskurset på Scandic Nidelv. Egenandelen for 
landskurset ble diskutert på sak 56 Budsjett. Egenandelen blir 
1750 kroner. I prisen inngår reise. Et medlem fra lokalavdelingen i 
Øst-Norge har anledning til å kjøre deltakere fra Østlandet i en 
buss til Trondheim. Dette setter styret stor pris på.  
 
Vedtak: Landskurset blir gjennomført på Scandic Nidelv 7.-9. juni. 
Sekretariatet oppdaterer landsstyret fortløpende i planleggingen 
av arrangementet.  
 

58-2023 Prosjekter og tilskudd 
- Samtalepartner 

Likepersonene i foreningen må inn i appen nå. 
Sekretariatet sender ut informasjon samt lærer opp alle 
likepersonene.  
 

- Filmprosjekt 
Arbeidet med filmprosjektet er i gang. Vi prøver å få gjort 
opptak innen jul, men det er avhengig av tiden til 
fagpersonene. Ellers settes det opp opptaksdager i januar 
og februar.  
 

- Stiftelsen Dam 
Vi har fått avslag på søknaden om mestringskurs for 
strupeopererte for andre gang.  
 
Ved fristen 15. november ble det sendt inn to søknader til 
Dam Utvikling. Den ene går på informasjonskampanje om 
snus rettet mot ungdomsskolen, den andre søknaden er 
en søknad om en informasjonskampanje om HPV.  
 
Det er mulig om å søke om medlemskap i Stiftelsen Dam. 
Dette koster cirka 200 000 kroner, og er et engangsbeløp.  
Medlemskapet gir mulighet til lokalavdelingene å søke på 
Dam Ekspress. Dette er en ordning med rask 
saksbehandling for prosjekter på 5000-40 000 kroner.  
 
Styret ønsker å søke om medlemskap i Stiftelsen Dam.  
 

- Helsedirektoratet 

 



 

Helsedirektoratet har en søknadsfrist 1. desember. Munn- 
og halskreftforeningen sender inn en søknad om 
landskurs. 
 

- Kreftforeningen 
Vi har fått 200 000 kroner i prosjektstøtte fra 
Kreftforeningen til regionale likepersonstreffer samt en 
mestringshelg for strupeopererte. Sekretariatet arbeider 
sammen med Knut og Benedicte for å planlegge helgen. 
Det er delt ut 58 000 kroner til lokalavdelingene for 
likepersonstreffer.  
 

Vedtak: Landsstyret tok oppdateringen om prosjekter og tilskudd 
til orientering. Styret vedtok også om å søke om medlemskap i 
Stiftelsen Dam. 
 

59-2023 Eventuelt 
- Neste styremøte blir 15. februar kl. 12-16 i Oslo.  

 
- Rolf Erik Smith tok opp innrapporteringen av 

likepersonsaktivitet, og hvordan foreningen skal arbeide 
med å få telefonsamtaler som tellende 
likepersonsaktivitet opp mot Bufdir. I dagens regelverk så 
får foreningene en samlepott på opp til 700 poeng for 
likepersonstelefon og annen digital erfaringsutveksling. 
Dette dekker telefonsamtalene. En endring hadde 
sannsynligvis ikke vært til fordel for foreningen.  

 
- Rolf Erik etterspurte en oversikt over brukermedvirkere i 

organisasjonen. Dette har vi ikke, men det hadde vært 
veldig nyttig. Sekretariatet prøver å sammenstille en liste 
så raskt som mulig.  

 
 

 

 


